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Wijkkrant De Krim  
December 2023 

Beste medewijkbewoners, 

En voor je het weet loopt 2023 al weer op zijn einde. Ook in onze woonwijk. Deze laatste editie van de wijkkrant zat 

binnen no time al weer vol met meldenswaardige dingen. Natuurlijk de aankondiging van het winterfeest op het 

Rijklof van Goensplein, maar ook een terugblik op een aantal leuke bijeenkomsten en initiatieven in de wijk. Als 

wijkraad (en in 2024 wijkplatform) zijn we er voor om dit soort dingen te faciliteren. 

Daarnaast heeft de gemeente Haarlem ook voor de nodige input gezorgd. Ze hebben alle reacties op het 

schetsontwerp voor de fietsroute Lodewijk van Deijssellaan verwerkt in een Voorlopig Ontwerp. U heeft van de 

gemeente als het goed is hierover een brief ontvangen. De wijziging van rijrichtingen in een aantal straten springt 

in het oog. 10 januari is een inloopavond, de plannen zijn online te bekijken en er kan gereageerd worden. Doet u 

dat vooral als u daar aanleiding toe ziet. Verderop in deze wijkkrant meer informatie hierover. 

Het was voor ons een bewogen jaar, maar we hebben zin in 2024. Geniet van de feestdagen en hopelijk zien we 

elkaar op het winterfeest. 

Clemens Berendsen (vz) 

 

Winterfeest De Krim 
Zaterdag 16 december: Winterfeest op de Krim, 

Rijklof van Goensplein vanaf 16.00uur 

Georganiseerd door de feestcommissie! 
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Zwembad of IJsbaan? 
De vele en langdurige regen in oktober en november leidde op verschillende plaatsen in Haarlem, en ook in onze 

wijk, tot wateroverlast. Tuinen, stegen en soms ook kruipruimtes liepen onder omdat de bodem dusdanig 

verzadigd was dat het water een kant op moest. Ook het Rijklof van Goensplein grasveld veranderde in een 

zwembad. Helaas geen vorst, anders hadden we onze eigen ijsbaan gehad. Navraag levert op dat het geen relatie 

had met de renovatie van het riool onder de Cornelis van der Lijnlaan. Deze renovatie is afgerond inclusief het 

herstellen van de welbekende kuil in het wegdek op de hoek Laurens Reaallaan/Rijklof van Goensplein/Cornelis 

van der Lijnlaan. Deze onnatuurlijke ‘verkeersdrempelkuil’ is voorlopig weer hersteld. 

 

Kamers met Aandacht 
Onlangs is het project ‘Kamers met Aandacht’ in 

Haarlem gestart. Een kamerbemiddelingsinitiatief van 

stichting Kamers met Aandacht en de Gemeente 

Haarlem om jongeren, vanuit onder andere 

jeugdzorg, te ondersteunen bij een volgende stap 

naar zelfstandigheid. Het initiatief is bedoeld voor 

jongeren zonder of met een beperkt steunend 

netwerk. We zijn hiervoor in Haarlem op zoek naar 

kamerverhuurders met een warm hart voor jongeren 

om hen een steuntje in de rug te geven op weg naar 

zelfstandigheid. 

 

Mocht u interesse hebben of meer willen weten over 

dit initiatief, meldt u dan aan voor een online 

informatiebijeenkomst op dinsdag 9 januari 2024 van 

19.00 tot 20.00 uur of donderdag 8 februari 2024 

van 19.00 tot 20.00 uur. U kunt zicht aanmelden via 

de website www.kamersmetaandacht.nl onder het 

kopje “Aanmelden”. 

 

Energiecoach in de wijk 
Op de wijkraadbijeenkomst van 30 november j.l. heeft 

buurtbewoner én energiecoach Hans van Leeuwen, 

een presentatie gegeven over het stapsgewijs 

verduurzamen van je woning. Naast het tegengaan 

van klimaatverandering is het goed voor je 

portemonnee en het comfort in huis. 

Via het mailadres energiecoaches@haarlem.nl kun je 

een aanvraag doen om advies te krijgen. Er volgt dan 

een gesprek en bezichtiging thuis. En later een 

adviesrapport en een eventueel vervolggesprek. Het 

realiseren van de maatregelen is voor de bewoners 

zelf (offertes aanvragen en materialen kopen e.d.). 

Veel informatie te vinden op: 

www.milieucentraal.nl/  

www.ramplaankwartier.nl/ 

www.bloemendaalzetstappen.nl/  

Voor mensen met laag inkomen: 

www.klimaatroute.nl/duurzaam-

wonen/gemeenten/gemeente-haarlem 

 

mailto:energiecoaches@haarlem.nl
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Interactieve bijeenkomst dementie 
Mireille Oosterhof, woonachtig aan het Rijklof van 

Goensplein nam op donderdag 16 november maar 

liefst 40 buurtbewoners mee in de wondere wereld 

van dementie. Aan de hand van praktische 

voorbeelden, interactieve testjes en verhalen uit de 

praktijk werden de aanwezigen wegwijs gemaakt in 

deze ziekte. Duidelijk werd dat het, naast de patiënt 

zelf, ook een enorme impact heeft op de omgeving. 

Mireille wist treffend duidelijk te maken hoe het brein 

van iemand met dementie werkt en hoe je er in de 

verschillende stadia mee om kan gaan als familie, 

buren of begeleider. De aanwezigen deden 

enthousiast mee en deelden hun verhalen. Met een 

lach en een traan. 

De presentatie is op te vragen via de wijkraad door 

even te mailen naar: wijkraad.dekrim@gmail.com 

 

Belangstelling voor Boomspiegels op 

Krim groeit!  

Zaterdag 14 oktober 2023 gingen we samen met 

(weer nieuwe) deelnemers op ontdekkingstocht langs 

diverse bomen in onze wijk. ‘Hoe’ kun je rondom de 

boom zorgen voor meer bloemen? En welke zaden en 

boomvruchten zijn er na de zomer te vinden? 

De herfst is een ideaal moment om nieuwe planten te 

laten wortelen en bollen toe te voegen. Daar heb je in 

het vroege voorjaar super veel plezier van. De 

gemeente deelde speciaal hiervoor prachtige 

pakketjes bio-bollen uit met verfijnde soorten. 

Voorjaar 2024 gaat de gemeente een fietstocht 

maken langs boomspiegels. 

Steppingstones 

En er is meer nieuws: de gemeente heeft haar beleid 

aangepast, iedereen mag nu de dichtstbijzijnde 

boomspiegel adopteren en opfleuren. 

Een goed idee, want samen kunnen we zorgen voor 

meer biodiversiteit en het verlagen van hittestress. 

Alle groene plekjes in onze wijk vormen 

steppingstones voor insecten en vogels, waardoor ze 

zich makkelijker kunnen verplaatsen op zoek naar 

voedsel. Spaarnelanden kan ook helpen bij het 

vergroten van boomspiegels, dit kun je aanvragen.  

 

 

 

Tot slot bleek ook, dat er bij jonge ouders in onze 

wijk behoefte is aan een meer gezellige groene 

speel/ontmoetingsgelegenheid: oa voor 0-4 jarigen 

….maar eigenlijk voor alle leeftijden! Ze komen vast 

nog met leuke ideeën tevoorschijn. 

Groetjes, 

Liesbeth, Sabine, Jet, Mirjam, Olga, Anna, Paulien  

https://www.spaarnelanden.nl/zelf-regelen/inwoner-

haarlem/boomspiegel-adopteren/ 

 

mailto:wijkraad.dekrim@gmail.com
https://www.spaarnelanden.nl/zelf-regelen/inwoner-haarlem/boomspiegel-adopteren/
https://www.spaarnelanden.nl/zelf-regelen/inwoner-haarlem/boomspiegel-adopteren/
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Fietsroute Lodewijk van Deijssellaan 
De gemeente heeft onlangs het voorlopig ontwerp 

voor de herinrichting Lodewijk van Deijssellaan en de 

Pim Mulierlaan vastgesteld. Dit is een uitwerking van 

het schetsontwerp dat eerder dit jaar is voorgelegd 

aan bewoners en stakeholders. 

Participatie: weinig ruimte en flexibiliteit 

Onder het motto ‘doe mee en denk mee’ heeft de 

gemeente best wat ‘afgeparticipeerd’, o.a. via online 

reactieformulieren, inloopavond en overleg met de 

wijkraad. Maar de ruimte om echt mee te doen en 

mee te denken was nihil. Fundamentele vragen 

blijven onbeantwoord. Zo is nog steeds niet duidelijk 

waarom de Lodewijk van Deijssellaan in zijn geheel 

geherprofileerd moet worden. Idem voor het 

alternatieve voorstel om vlakke klinkers toe te 

passen in plaats van asfalt en de rijrichtingen 

grotendeels te handhaven. De huidige situatie levert 

geen problemen op en er vinden niet of nauwelijks 

ongevallen plaats. Voor welk probleem is dit een 

oplossing? En is dat de investering en de nadelen 

voor bewoners enigszins waard? 

Het ambtelijk projectteam verwijst steevast naar 

programma’s van eisen en ontwerpnormen. Iedere 

discussie werd daarmee afgekapt. De behandeling 

van het voorlopig ontwerp in de raad ging in dezelfde 

lijn. Raadsleden van vooral de grotere coalitiepartijen 

hebben zich niet echt in de materie en argumenten 

van bewoners verdiept en hebben hun besluit al 

genomen op basis van de abstracte visie dat een 

doorfietsroute een goed idee is, ongeacht de 

inpassing. Bijzonder frustrerend. 

Het plan heeft natuurlijk ook goede punten. De 

situatie voor het Mendel wordt groener en de 

kruispunten bij de Orionbrug en de Peter 

Stuijvesantbrug worden overzichtelijker en veiliger 

(alhoewel sommigen daar nog vraagtekens bij 

zetten). De Lodewijk van Deijssellaan wordt 

vernieuwd en de fietser kan lekker doorfietsen. Iets 

waar buurtbewoners ook van profiteren. 

Wat is er nog wel gewijzigd? 

Er is vooral meer detail uitgewerkt en kleinere dingen 

zijn gewijzigd. Zoals het terugbrengen van 

parkeerplaatsen bij de kruising met de 

Maetsuykerlaan, aanpassing van het kruispunt bij de 

Peter Stuijvesantbrug en behoud van de ventweg 

Willem van Outhoornlaan. 

 

Ondergrondse afvalcontainers verdwijnen 

De twee ondergrondse afvalcontainers aan de 

Lodewijk van Deijssellaan verdwijnen (efficiency voor 

Spaarnelanden?) Onduidelijk is welke afvalcontainers 

de bewoners aan de Lodewijk van Deijssellaan dan 

kunnen gebruiken en of dat past binnen de maximale 

loopafstanden? Iets voor bewoners om op te 

reageren. 

Verkeercirculatie wordt aangepast 

De gemeente heeft gestudeerd op verschillende 

varianten (deels door bewoners ingebracht) om het 

autoverkeer goed af te wikkelen. Dit is nodig omdat 

de Lodewijk van Deijssellaan ́verplicht´ 

eenrichtingsverkeer wordt. De gemeente kiest voor 

´variant E´ (zie ontwerpnota) met eenrichtingsverkeer 

van noord naar zuid en omdraaien van de rijrichting 

van de Maetsuykerlaan en de Speelmanlaan.  

 

Dit heeft de minste nadelen volgens de gemeente. 

Een effect is volgens de berekeningen dat het 

autoverkeer in de Speelmanlaan toeneemt, van 10 

auto’s naar 20 in het drukste spitsuur en van 150 per 

dag naar 290 per dag. Volgens de gemeente een 

aanvaardbaar aantal passend bij de smalle straat. Of 

dit zo ervaren wordt zal per persoon verschillen. 
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Omrijroutes 

Een punt dat zeer onderbelicht blijft in de 

ontwerpnota is het omrijden voor auto’s als gevolg 

van de keuze voor model E. Een straatje omrijden is 

geen probleem, maar de bewoners in het zuidelijk 

deel van de wijk (vooral de bewoners van de 

parallelweg van de van Riebeecklaan) moeten een 

serieus andere route gaan rijden vanaf de Peter 

Stuijvesantbrug om bij hun woning te komen (via de 

van Riebeecklaan – Rijklof van Goensplein – Cornelis 

van der Lijnlaan en Lodewijk van Deijssellaan). Het 

gaat hier niet om grote aantallen maar het is toch 

een extra belasting voor de rest van de wijk door 

onnodige extra autokilometers met uitstoot en 

verkeersveiligheid als gevolg. Ook kan het leiden tot 

het negeren van eenrichtingsverkeer. Bewoners van 

de parallelweg aan de van Riebeecklaan zijn 

inmiddels zelf met alternatieve oplossingen aan de 

slag. 

Reageren 

Het is sowieso goed om te reageren op de plannen 

als u dat nodig acht. Gebruikt u daarvoor de door de 

gemeente aangegeven kanalen (zie bewonersbrief). 

Op 10 januari is een inloopavond in de kantine van 

Kinheim tussen 17.00 en 20.00 om de plannen te 

bekijken en uitleg aan ambtenaren te vragen.  

Reageren kan online en schriftelijk t/m 4 februari.  

Online: www.haarlem.nl/lodewijk-van-deyssellaan 

Daar is het ontwerp en de onderbouwing ook te lezen. 

Schriftelijk: Postbus 511, 2003 PB in Haarlem, t.a.v. J. 

Bakker voorzien te zijn van naam, adres, datum en de 

naam van het project. 

Gezamenlijk reageren? 

Als wijkraad hebben we beperkte invloed. Voor de 

meeste raadsleden en ambtenaren zijn wijkraden 

helaas niet heel erg relevant als vertegenwoordiger 

van de wijk.  

Gezamenlijk reageren heeft duidelijk meer effect dan 

afzonderlijke reacties van bewoners. Mochten er de 

komende weken vanuit een straat of deel in onze wijk 

initiateven zijn op dat vlak, bijvoorbeeld een 

gezamenlijke reactie of het doen van alternatieve 

voorstellen, dan kunnen we als wijkraad hier bij 

ondersteunen. Bijvoorbeeld met inhoud, contacten of 

advies voor aanpak richting gemeente. 

Reactie in dat geval graag naar: 

wijkraad.dekrim@gmail.com 

 

Wijkraadbijeenkomst 30 november 
 

 

Op 30 november vond weer een algemene 

wijkraadbijeenkomst plaats. Circa 40 wijkbewoners 

kwamen hier op af. 

 

Bestuurszaken 

Er is een update gegeven van bestuurszaken. Het 

opheffen van de stichting die bij de wijkraad behoort 

(door het oude bestuur) noodzaakt het nieuwe 

bestuur om opnieuw een rechtsvorm op te richten. 

Dit is nodig om een bankrekening te openen van 

waar uit betalingen gedaan kunnen worden en 

waarop gemeentelijke subsidie ontvangen kan 

worden. Het bestuur heeft gekozen voor de lichtste 

vorm, namelijk een vereniging. De bankrekening is 

voor het eind van jaar hopelijk geregeld! Tot die tijd 

schieten bestuursleden de kosten voor en declareren 

deze bij de gemeente. 

Initiatieven in de wijk 

Het doel van het bestuur is om zo veel mogelijk 

initiatieven in de wijk te faciliteren. Er wordt een korte 

toelichting gegeven op lopende initiatieven in de wijk 

zoals de sessie over dementie, energiecoach, de 

feestcommissie, en de boomspiegelexcursie groep 

(zie elders deze nieuwsbrief). Ook wordt dit jaar 

geprobeerd rondom kerst een kerstboom of 

kerstverlichting op het Rijklof van Goensplein te 

organiseren. Een bewoner opperde om 

Spaarnelanden te benaderen om volgend jaar een 

kerstboominzamelpunt in de wijk te organiseren. 

Verder kwam een aantal nieuwe initiatieven ter 

sprake. Vanuit een aantal meldingen bij de wijkraad is 

het idee ontstaan om een werkgroep 

verkeersveiligheid in te stellen. Ook is een 

vernieuwing van het speeltuintje geopperd. 

Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden via het 

wijkraad email adres. 

Projecten 

Fietsroute Lodewijk van Deijssellaan en Turnhal: zie 

elders deze nieuwsbrief. 

Afsluiting 

Na afloop werd nagepraat en was er een gezellige 

buurtborrel 

 

  

http://www.haarlem.nl/lodewijk-van-deyssellaan
mailto:wijkraad.dekrim@gmail.com
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